

## سياسة نظام الإدارة المتكامل Integrated Management System Policy

We are committed to provide safe, quality specialized products and services that meets our stakeholder's expectations.

We perform our business in compliance with all the applicable safety, security, health, environmental regulations and quality standards including responsible care.

We manufacture, market, transport & distribute products that can be used, recycled and disposed safely.

We implement best available technologies and management system to prevent pollution, conserve natural resources, reduce waste and minimize risk associated with our operations.

We continually improve our technologies, management systems and communicate them to all our stakeholders and implement effective development and motivational programs to enhance the performance and competence of our employees.

تلتزم شركة الصحراء للبتروكيماويات بتوفير خدمات ومنتجات آمنة وعلى مستوى عالي من الجودة بحيث تفي بتوقعات الأطراف المعنية .

تقوم شركة الصحراء للبتروكيماويات بأداء عملها وفقا للتنظيمات البيئية والصحية والأمنية وإجراءات الأمن والسلامة المتبعة ووفقا لمعايير الجودة والتي تشمل الرعاية المسئولة .

تقوم شركة الصحراء للبتروكيماويات بتصنيع وتسويق ونقل وتوزيع المنتجات التي يمكن إعادة تدويرها والتخلص منها بسهولة كما تقوم أيضا بتنفيذ أفضل الأنظمة التكنولوجية والأنظمة الإدارية المتاحة لمنع التلوث والحفاظ على الموارد الطبيعية وتقليل المخلفات وتقليل المخاطر المتعلقة بعمليات التشغيل .

تعمل شركة الصحراء للبتروكيماويات باستمرار على تطوير الأنظمة التكنولوجية والإدارية وتواصلها مع كل الأطراف ذات الصلة وتنفيذ عمليات التطوير الفعالة والبرامج المحفزة لتعزيز أداء وكفاءة العاملين.

Approved  
Sahara President